

總務處事務一組 公告

主旨：本校陽明校區配合「陽明校區山坡地整治工程」，環山停車區進行管制，詳如說明。

說明：

- 一、管制區域：環山第二機車停車棚及旁 4 格汽車停車格。
- 二、管制內容：
 - (一) 原前側出入口封閉，改由後側通行（U形柵欄將暫時拆除一座，作為臨時出入口）。
 - (二) 旁 4 格汽車停車格，暫時停止停放車輛。
- 三、管制時間：自 113 年 7 月 15 日起至 113 年 10 月 20 日止（暫定）。
- 四、請有停放車輛需求人員配合，如有造成不便懇請見諒；若有任何問題請聯絡：
 - (一) 總務處營繕一組：侯先生，分機 62070
 - (二) 總務處事務一組：林先生，分機 62214

Announcement by 1st Division of General Affairs,

Office of General Affairs

Subject: Restricted Access to the Huanshan Parking Area for the "Yangming Campus Slope Stabilization Project"

Details:

1. Restricted Area: The second motorcycle parking shed and the four adjacent car parking spaces in the Huanshan area.
2. Access Control Measures:
 - (1) The original front entrance will be closed. Access will be through the rear entrance (one section of the U-shaped barrier will be temporarily removed to create a temporary entrance).
 - (2) The four adjacent car parking spaces will be temporarily unavailable.
3. Control Period: From July 15, 2024, to October 20, 2024 (tentative).
4. Cooperation Request: Drivers needing to park vehicles are requested to comply with these measures. We apologize for any inconvenience caused. For any questions, please contact:
 - (1) Mr. Hou, 1st Division of Construction and Maintenance, ext. 62070
 - (2) Mr. Lin, 1st Division of General Affairs, ext. 62214